



Abidjan, April 4, 2023

Abidjan, le 4 Avril 2023

NOTE:

**ADT/DG/JK/DCRE/SA/SP/N°231/2023
TO ALL APUA MEMBERS UTILITIES**

Subject: Invitation to the 57th Annual Meetings of APUA from 3rd to 9th June 2023 in Lilongwe (Malawi).

Dear Madams / Dear Sirs,

We have the honor to invite you to participate APUA 57th Annual Meetings 2023 to be held at Bingu International Convention Center (BICC) in Lilongwe, Malawi **from 3rd to 9th June, 2023.**

This event will comprise:

- The 2nd Scientific Committee Meeting of the Mandate 2022-2025 (3-4 June)
- The ANCEE Steering Committee Meeting (5 June)
- The APUA-AfDB CEO Forum of the year 2023 on "The Energy Transition: Expectations and Realities in Africa" (6 June)
- The Executive Committee Meeting (7 June)
- The 57th Ordinary General Assembly (8 June)

At the end of the Event, it is planned Technical and Touristic visits on Friday, June 9th 2023.

Please find enclosed the general concept note and program of the meetings, the registration form and the invitation letter for visa process.

NOTE:

**ADT/DG/JK/DCRE/SA/SP/N°231/2023
A TOUTES LES SOCIÉTÉS
MEMBRES DE L'ASEA**

Objet : Invitation aux 57^{èmes} Réunions Annuelles de l'ASEA du 03 au 09 Juin 2023 à Lilongwe au Malawi.

Chères Mesdames / Chers Messieurs,

Nous avons l'honneur de vous inviter à participer aux 57^{èmes} Réunions Annuelles de 2023 de l'ASEA qui se tiendront au Centre International de Conférence de Bingu à Lilongwe au Malawi **du 03 au 09 Juin 2023.**

Cet évènement comprendra :

- La 2^{ème} Réunion du Comité Scientifique du Mandat 2022-2025 (3-4 Juin)
- La Réunion du Comité de Pilotage du RACEE (5 Juin)
- Le Forum des PDG APUA-BAD de l'année 2023 sur « La transition Énergétique : Attentes et Réalités en Afrique » (6 Juin)
- La Réunion du Comité Exécutif (7 Juin)
- La 57^{ème} Assemblée Générale Ordinaire (8 Juin)

Au terme des travaux, il est prévu une visite touristique le Vendredi 09 Juin 2023.

Veuillez trouver ci-joint, la note conceptuelle générale et le projet de programme des réunions, la fiche d'inscription et la lettre d'invitation pour l'obtention du visa.



We are looking forward to the participation of your experts, of yourself and counting on your interest in these Strategic meetings and on your usual collaboration,

Please accept, Dear Madams / Sirs,
The expression of our highest considerations.

Eng. Abel Didier TELLA
Director General

Encl:- General Concept Note and draft Program

- Registration form
- Invitation letter for visa process.

Copy:- CEO EEHC, President of Scientific Committee of APUA
- President of APUA

Dans l'attente d'une participation de vos experts, de vous-même et comptant sur Votre intérêt pour ces réunions stratégiques et sur votre collaboration habituelle,

Veuillez accepter,
Chers Mesdames / Messieurs,
l'expression de nos considérations distinguées.

Le Directeur Général

Ing. Abel Didier TELLA

PJ:- Note Conceptuelle Générale et le projet de Programme

- Fiche d'Inscription,
- Lettre d'Invitation pour l'obtention de visa.

Copie:- PDG EEHC, Président du Comité Scientifique de l'ASEA
- Président de l'ASEA